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Sak 171 /09  Grindbakken skole behov for ny gymsal 



 ii

Sak 172 /09  Oppnevning av ny vararepresentant til skolemiljøutvalget ved Bogstad skole fra 
SV 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til ny sak 
Sak 173 /09  Universell utforming på Holmenkollbanen 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til ny sak 
Sak 174 /09  Oppfølging park & ride og asfaltering 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til ny saker 
Sak 175 /09  Fartshumper i Holmengrenda 
Sak 176 /09  Vennerhagen - Sørkedalen boligtun 
 
Sakskartet ble godkjent med disse tilleggssaker. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen publikummere tilstede. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 157 /09  Protokoll fra møte 3. september 2009 ................................................................... 1 
Sak 158 /09  Bydelsdirektørens driftsorientering....................................................................... 1 
Sak 159 /09  Regnskapsrapportering pr.31.8.09 ........................................................................ 1 
Sak 160 /09  Vurdering av ruteomlegging for bussrute 47 B - Røa - Hovseter - Bogstad......... 1 
Sak 161 /09  Høring av forslag til arkitekturpolitikk for Oslo ................................................... 3 
Sak 162 /09  Gate og veinormaler for Oslo utsendes til en begrenset høring ............................ 5 
Sak 163 /09  Foreløpig orientering om tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 29.04.2009.. 6 
Sak 164 /09  Tilsyn ved Hovseterhjemmet 15.07.2009 ............................................................. 6 
Sak 165 /09  Orientering om Servicekontoret Raskere tilbake .................................................. 7 
Sak 166 /09  Status barnehageutbygging ................................................................................... 7 
Sak 167 /09  Tertialrapport pr.31.8.2009 og tertialstatistikk 2 tertial ........................................ 7 
Sak 168 /09  Forslag til møteplan for Vestre Aker bydelsutvalg 2010 ...................................... 7 
Sak 169 /09  Komitereferater møte 8. oktober 2009 .................................................................. 8 
Sak 170 /09  Stasjonsveien 51A - Bruksendring til bevertningssted. Oversendelse til bydelen 

for uttalelse ............................................................................................................. 8 
Sak 171 /09  Grindbakken skole behov for ny gymsal .............................................................. 8 
Sak 172 /09  Oppnevning av ny vararepresentant til skolemiljøutvalget ved Bogstad skole fra 

SV........................................................................................................................... 9 
Sak 173 /09  Universell utforming på Holmenkollbanen........................................................... 9 
Sak 174 /09  Oppfølging park & ride og asfaltering ................................................................ 10 
Sak 175 /09  Fartshumper i Holmengrenda.............................................................................. 11 
Sak 176 /09  Vennerhagen - Sørkedalen boligtun.................................................................... 11 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 1

Sak 157 /09  Protokoll fra møte 3. september 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 3. september 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 3. september 2009 
 

 Sak 158 /09  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 

 Sak 159 /09  Regnskapsrapportering pr.31.8.09 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 

 Sak 160 /09  Vurdering av ruteomlegging for bussrute 47 B - Røa - 
Hovseter - Bogstad 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til vedlagt brev datert 8. september 2009 fra Hans Petter Lødrup, og 
stiller seg bak forslaget om omlegging av bussrute 47 B til å svinge opp Trettebakken og følge 
videre langs Sørkedalsveien frem til Røa.  
 
Bydel Vestre Aker anmoder Ruter AS om å sørge for at automatisk bom i krysset 
Ekraveien/Griniveien blir erstattet med steinblokker.  
 
Bydel Vestre Aker ber videre om at Ruter AS gir tilbakemelding på når tiltaket kan forventes 
gjennomført, evt. hvilke problemer som står i veien for dette.    
 
 
 
 



Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker viser til vedlagt brev datert 8. september 2009 fra Hans Petter Lødrup, og 
stiller seg ikke bak forslaget om omlegging av bussrute 47 B til å svinge opp Trettebakken og 
følge videre langs Sørkedalsveien frem til Røa. 
 
Dette forslaget har tidligere vært vurdert i diskusjonen ved gjeninnføring av bussrute 47. 
 
Ett av motargumentene var den store beboerparkering i Trettebakken.   
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller fremmet følgende forslag til vedtak 
Helse- og sosialkomiteen ønsker ikke en omlegging av ruten slik at en kjører Trettenbakken 
og Sørkedalsveien. Dette er en dårligere trase enn dagens hvor en stopper på holdeplassen 
Bjerkebakken og kjører gjennom bommen og ut i Griniveien fordi holdeplassen Bjerkebakken 
vil forsvinne fra ruten uten erstatning. 
Sørkedalen blir betjent av bussruter fra før, men område ved Bjerkebakken har ingen annen 
buss. 
Mange hundre husstander vil miste holdeplassen. De må alternativt gå til annen holdeplass, - 
500 til 1000 meter. 
Et annet moment er at det er stor beboerparkering i Trettenbakken som vil begrense bussens 
tilgjengelighet. 
 
Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke stille seg bak forslaget om traséendring for bussrute 47. 
Endringen vil kunne medføre at enkelte brukere av rute 47 mister sitt tilbud, herunder skal det 
tillegges spesiell vekt at mange eldre bruker denne ruten, og at disse brukerne er sårbare for 
endringer i tilbudet.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg understreker også viktigheten av at kollektivtilbud oppfattes som 
forutsigbare og varige, slik at brukerne kan innrette sin hverdag i tillit til at tilbudet ikke 
bortfaller.  
 
Bydelsutvalget anser heller ikke Trettebakken som en egnet gate for kollektivtrafikk. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag til Høyres forslag: 
Bydelsutvalget mener at stengning med bom nær Griniveien har vært vellykket og sørget for 
økt trygghet i området mellom Sørkedalsveien og Griniveien. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt 
Venstres tilleggsforslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) mot 2 (F) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke stille seg bak forslaget om traséendring for bussrute 47. 
Endringen vil kunne medføre at enkelte brukere av rute 47 mister sitt tilbud, herunder skal det 
tillegges spesiell vekt at mange eldre bruker denne ruten, og at disse brukerne er sårbare for 
endringer i tilbudet.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg understreker også viktigheten av at kollektivtilbud oppfattes som 
forutsigbare og varige, slik at brukerne kan innrette sin hverdag i tillit til at tilbudet ikke 
bortfaller.  
 
Bydelsutvalget anser heller ikke Trettebakken som en egnet gate for kollektivtrafikk. 
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Bydelsutvalget mener at stengning med bom nær Griniveien har vært vellykket og sørget for 
økt trygghet i området mellom Sørkedalsveien og Griniveien. 
 

 Sak 161 /09  Høring av forslag til arkitekturpolitikk for Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker er positive til overordnede premisser og føringer for ny arkitektur i Oslo, 
og mener dette er avgjørende for en vellykket byutvikling. Bydel Vestre Aker har ingen 
forslag til konkrete tiltak, og tar høringsutkastet derfor til etterretning.   
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker er positive til overordnede premisser og føringer for ny arkitektur i Oslo, 
og mener dette er avgjørende for en vellykket byutvikling. Bydel Vestre Aker har ingen 
forslag til konkrete tiltak, og tar høringsutkastet derfor til etterretning.  
   
Vestre Aker bydelsutvalg vil imidlertid presisere at det er av overordnet betydning at alle krav 
til Universell utforming gjennomføres, og at det i prinsippet ikke gis dispensasjon for disse 
kravene. I utvikling av ”Oslo-norm” må derfor byrådets strategi for universell utforming være 
garantert at nedfelles i operativ normsett, se s 20 Mål.  
 
Høringsdokumentet omtaler flere systemer for modeller som vil medføre at man på tidlig 
tidspunkt kan se konsekvensene ved ulike forslag. Bydelsutvalget vil spesielt påpeke BIM 
som et nyttig redskap for å sikre Universell utforming og Tilgjengelighet for alle.  
 
Det er et ønske at PBE i størst mulig grad kan være et rådgivende organ for utbyggere. 
 
Bydel Vestre Aker viser til bildene på s. 37 og 38 hvor bildet på s. 38 viser et godt eksempel 
på intensjonen for en grønn by. Bildet på s. 37 derimot viser en stenørken som bydelsutvalget 
mener er lite attraktivt for beboere og næringsdrivende.  
 
Høyre og Venstre fremmet følgende fellesforslag: 
1. Bydel Vestre Aker er meget positive til at byrådet har tatt initiativ til å utarbeide 

retningslinjer for en arkitekturpolitikk for Oslo. Dette er et steg i riktig retning mot en 
tydeliggjøring og koordinering rundt byutvikling og arkitektur. Utkastet definerer gode 
overordnede visjoner og mål for byens utvikling med innsatsområder som er interessante 
og viktige.  
Vi vil imidlertid understreke viktigheten av at utkastet blir noe mer enn et prinsippnotat 
som ingen involverte føler seg forpliktet av.  Det er en forutsetning at mål, virkemidler og 
ressurser for gjennomføring av målsetningene konkretiseres. I denne sammenheng er det 
et ønske at PBE i størst mulig grad kan være et rådgivende organ for prosjekterende og 
utbyggere. Vi vil også understreke viktigheten av kommunikasjonen mellom de 
forskjellige etater er fleksibel og velfungerende. 
Vesentlige aspekter ved byens utvikling presenteres ikke i forslaget. Argumentet er at det 
allerede foreligger politikk for dette gjennom Småhusplanen, Høyhusplanen og Plan for 
bevaring og byutvikling. Med eksempel i Småhusplanen, så råder det i dag stor konflikt 
om tolkningen av denne i forhold til utformingen av hus og eneboliger mellom Plan- og 
bygningsetaten og byrådet på den ene siden – og tiltakshavere og arkitektene på den andre. 
Et stort antall saker er blitt sendt til Fylkesmannen som avklaringsinstans, hvor 
tiltakshavere og arkitekter som klagende instans i stor grad har fått medhold. Dette 
illustrerer at den gjeldende politikk er uklar. Bydel Vestre Aker mener at en overordnet 



politikk for hovedstaden må evne og samle alle relevante og viktige tema i sitt dokument, 
og mener derfor at disse viktige tema må innlemmes i dokumentet for overordnet 
arkitekturpolitikk for Oslo.  
Med hensyn til utvikling av nye bærekraftige lavenergiprosjekter bør Oslo kommune gå 
foran som eksempel, og fastlegge at egne byggeprosjekter skal gjennomføres med 
Passivhusstandard innen 2015 der dette er mulig.  
Utviklingen av en ”Oslo-norm” kan bli et viktig strategisk verktøy for å stimulere til en 
bærekraftig byutvikling.  Det bør her vurderes å etablere minimumskrav, med mulighet for 
sertifisering ved prosjektgjennomføring i forhold til høyere kvalitetsnivåer basert på 
kriterier fra etablerte standarder for bærekraftig prosjektutvikling. 
Vestre Aker bydel vil spesielt understreke betydningen av at alle krav til Universell 
utforming, både for ny og eksisterende bygningsmasse gjennomføres, og at det i prinsippet 
ikke gis dispensasjon for disse kravene. I utvikling av en ”Oslo-norm” må derfor byrådets 
strategi for universell utforming være garantert at nedfelles i operativ normsett.  

 
2. Bydel Vestre Aker viser til bildene på s. 37 og 38 hvor bildet på s. 38 viser et godt 

eksempel på intensjonen for en grønn by. Bildet på s. 37 derimot viser en stenørken som 
bydelsutvalget mener er lite attraktivt for beboere og næringsdrivende, og bør derfor 
unngås i fremtiden. 

 
Punkt 1 i fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 2 i fellesforslaget ble vedtatt med 8 (8H) stemmer mot 7 (2F+2A+2V+1SV) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker er meget positive til at byrådet har tatt initiativ til å utarbeide 
retningslinjer for en arkitekturpolitikk for Oslo. Dette er et steg i riktig retning mot en 
tydeliggjøring og koordinering rundt byutvikling og arkitektur. Utkastet definerer gode 
overordnede visjoner og mål for byens utvikling med innsatsområder som er interessante og 
viktige.  
Vi vil imidlertid understreke viktigheten av at utkastet blir noe mer enn et prinsippnotat som 
ingen involverte føler seg forpliktet av.  Det er en forutsetning at mål, virkemidler og 
ressurser for gjennomføring av målsetningene konkretiseres. I denne sammenheng er det et 
ønske at PBE i størst mulig grad kan være et rådgivende organ for prosjekterende og 
utbyggere. Vi vil også understreke viktigheten av kommunikasjonen mellom de forskjellige 
etater er fleksibel og velfungerende. 
Vesentlige aspekter ved byens utvikling presenteres ikke i forslaget. Argumentet er at det 
allerede foreligger politikk for dette gjennom Småhusplanen, Høyhusplanen og Plan for 
bevaring og byutvikling. Med eksempel i Småhusplanen, så råder det i dag stor konflikt om 
tolkningen av denne i forhold til utformingen av hus og eneboliger mellom Plan- og 
bygningsetaten og byrådet på den ene siden – og tiltakshavere og arkitektene på den andre. 
Et stort antall saker er blitt sendt til Fylkesmannen som avklaringsinstans, hvor tiltakshavere 
og arkitekter som klagende instans i stor grad har fått medhold. Dette illustrerer at den 
gjeldende politikk er uklar. Bydel Vestre Aker mener at en overordnet politikk for 
hovedstaden må evne og samle alle relevante og viktige tema i sitt dokument, og mener derfor 
at disse viktige tema må innlemmes i dokumentet for overordnet arkitekturpolitikk for Oslo.  
Med hensyn til utvikling av nye bærekraftige lavenergiprosjekter bør Oslo kommune gå foran 
som eksempel, og fastlegge at egne byggeprosjekter skal gjennomføres med 
Passivhusstandard innen 2015 der dette er mulig.  
Utviklingen av en ”Oslo-norm” kan bli et viktig strategisk verktøy for å stimulere til en 
bærekraftig byutvikling.  Det bør her vurderes å etablere minimumskrav, med mulighet for 
sertifisering ved prosjektgjennomføring i forhold til høyere kvalitetsnivåer basert på kriterier 
fra etablerte standarder for bærekraftig prosjektutvikling. 
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Vestre Aker bydel vil spesielt understreke betydningen av at alle krav til Universell utforming, 
både for ny og eksisterende bygningsmasse gjennomføres, og at det i prinsippet ikke gis 
dispensasjon for disse kravene. I utvikling av en ”Oslo-norm” må derfor byrådets strategi for 
universell utforming være garantert at nedfelles i operativ normsett.  
 
Bydel Vestre Aker viser til bildene på s. 37 og 38 hvor bildet på s. 38 viser et godt eksempel 
på intensjonen for en grønn by. Bildet på s. 37 derimot viser en stenørken som bydelsutvalget 
mener er lite attraktivt for beboere og næringsdrivende, og bør derfor unngås i fremtiden. 
 

 Sak 162 /09  Gate og veinormaler for Oslo utsendes til en begrenset 
høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til utkastet, og tar det derfor til orientering. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager at dette er sendt ut som en begrenset høring og med for 
kort høringsfrist slik at dokumentet ikke først kunne grundig behandles i BMS. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener imidlertid at § 3, og spesielt dens punkt 2 der det blant annet 
henvises til best mulig tilpassing til bebyggelse, bomiljø osv., er så viktig for vår bydel da vi 
stadig opplever at i velfungerende bomiljø kreves gamle Vegpålegg oppfylt, at bydelsutvalget 
likevel må svare på Høringsdokumentet. Som et eksempel kan nevnes problemene som har 
oppstått i Dagaliveien der en gjennomføring av vegpålegget vil hindre beboere adkomst til 
egne garasjer, en turvei som brukes som adkomstvei vil nå ende rett i en mur og vegens økte 
bredde vil invitere til økt fart med et derav følgende krav om anleggelse av ytterligere 
humper. 
 
Bydel Vestre Aker mener derfor at det i veletablerte boligmiljøer der vegene ikke er 
samleveier, skal det ikke pålegges å innfri tidligere Vegpålegg.  
 
Bydel Vestre Aker beklager også at kravene til trafikkbelastning er så høye for å få etablert 
busslommer. Busslommer medfører at trafikken på veien glir greit ved at bussen ikke blir 
stående i vegbanen og skaper lange køer, og samtidig slipper ventende passasjerer å stå så 
nært trafikkområdene.  Bydel Vestre Aker ber derfor at kravet til en ÅDT på mer enn 10 000 i 
2 felts veier for å få etablert busslommer senkes kraftig, eller at det tillates større hensyntagen 
til lokale behov.  
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at man i enkelte veier bør vurdere mindre lokale 
sneoppsamlingsplasser der det er naturlig, i påvente av utbygging av flere snedeponier. 
 
Høyres forslag med venstres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager at dette er sendt ut som en begrenset høring og med for 
kort høringsfrist slik at dokumentet ikke først kunne grundig behandles i BMS. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener imidlertid at § 3, og spesielt dens punkt 2 der det blant annet 
henvises til best mulig tilpassing til bebyggelse, bomiljø osv., er så viktig for vår bydel da vi 



stadig opplever at i velfungerende bomiljø kreves gamle Vegpålegg oppfylt, at bydelsutvalget 
likevel må svare på Høringsdokumentet. Som et eksempel kan nevnes problemene som har 
oppstått i Dagaliveien der en gjennomføring av vegpålegget vil hindre beboere adkomst til 
egne garasjer, en turvei som brukes som adkomstvei vil nå ende rett i en mur og vegens økte 
bredde vil invitere til økt fart med et derav følgende krav om anleggelse av ytterligere 
humper. 
 
Bydel Vestre Aker mener derfor at det i veletablerte boligmiljøer der vegene ikke er 
samleveier, skal det ikke pålegges å innfri tidligere Vegpålegg.  
 
Bydel Vestre Aker beklager også at kravene til trafikkbelastning er så høye for å få etablert 
busslommer. Busslommer medfører at trafikken på veien glir greit ved at bussen ikke blir 
stående i vegbanen og skaper lange køer, og samtidig slipper ventende passasjerer å stå så 
nært trafikkområdene.  Bydel Vestre Aker ber derfor at kravet til en ÅDT på mer enn 10 000 i 
2 felts veier for å få etablert busslommer senkes kraftig, eller at det tillates større hensyntagen 
til lokale behov.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener at man i enkelte veier bør vurdere mindre lokale 
sneoppsamlingsplasser der det er naturlig, i påvente av utbygging av flere snedeponier. 
 

 Sak 163 /09  Foreløpig orientering om tilsyn ved Vinderen bo- og 
servicesenter 29.04.2009 

 
Helse- og sosialkomiteen innstiller fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
29.04.2009 til foreløpig orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten for anmeldt tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
29.04.2009 til foreløpig orientering 
 

 Sak 164 /09  Tilsyn ved Hovseterhjemmet 15.07.2009 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport om uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 3 og 
kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport om uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet, enhet 3 og 
kommentarer til rapporten fra Sykehjemsetaten til orientering 
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 Sak 165 /09  Orientering om Servicekontoret Raskere tilbake 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken om”Servicekontoret- Raskere tilbake ” til orientering.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken om ”Servicekontoret- Raskere tilbake” til orientering.  
 

Sak 166 /09  Status barnehageutbygging 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
BU tar saken om status for barnehager til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
BU tar saken om status for barnehager til orientering 
 

 Sak 167 /09  Tertialrapport pr.31.8.2009 og tertialstatistikk 2 tertial 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tertialrapport og tertialstatistikk tas til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Tertialrapport og tertialstatistikk tas til orientering 
 

 Sak 168 /09  Forslag til møteplan for Vestre Aker bydelsutvalg 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar følgende møtedager for 2010:  4. februar, 11. mars, 22. april, 20. mai,  
17. juni, 2. september, 7. oktober, 18. november og 16. desember. 
 
Bydelsutvalget fremmet følgende forslag til endring: 
Møtet 7. oktober flyttes til 14. oktober på grunn av høstferien. 
 
Bydelsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget vedtar følgende møtedager for 2010:  4. februar, 11. mars, 22. april, 20. mai,  
17. juni, 2. september, 14. oktober, 18. november og 16. desember. 
 



 Sak 169 /09  Komitereferater møte 8. oktober 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 21.09.09 tas til orientering 
2. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 28.09.09 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 28.09.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra AU 30.09.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra MBU 05.10.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra AMU 05.10.09 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 21.09.09 tas til orientering 
2. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 28.09.09 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 28.09.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra AU 30.09.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra MBU 05.10.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra AMU 05.10.09 tas til orientering 
 

 Sak 170 /09  Stasjonsveien 51A - Bruksendring til bevertningssted. 
Oversendelse til bydelen for uttalelse 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til byggesøknaden for Stasjonsveien 51 A, og tar 
den derfor til orientering. 
 
Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til byggesøknaden for Stasjonsveien 51 A, og 
aksepterer at det gis bruksendring fra forretning til kafé. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til byggesøknaden for Stasjonsveien 51 A, og 
aksepterer at det gis bruksendring fra forretning til kafé. 
 

 Sak 171 /09  Grindbakken skole behov for ny gymsal 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar redegjørelsen for Grindbakken skoles behov for ny gymsal til 
etterretning. 
 
Sven Marius U. Gjeruldsen (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra Grindbakken skole til etterretning, og vil få uttrykke 
støtte til å få bygget en ny gymsal ved skolen. I denne sammenheng skal det spesielt trekkes 
frem at en slik sal vil kunne ha positive synergieffekter for idrettsforeninger og lag i området, 
samt det faktum at Oslo vest i forhold til andre deler av byen har svært få innendørs anlegg 
for barns lek og idrett. 
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Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra Grindbakken skole til etterretning, og vil få uttrykke 
støtte til å få bygget en ny gymsal ved skolen. I denne sammenheng skal det spesielt trekkes 
frem at en slik sal vil kunne ha positive synergieffekter for idrettsforeninger og lag i området, 
samt det faktum at Oslo vest i forhold til andre deler av byen har svært få innendørs anlegg 
for barns lek og idrett. 
 

 Sak 172 /09  Oppnevning av ny representant fra Arbeiderpartiet og 
ny vararepresentant til skolemiljøutvalget ved Bogstad 
skole fra SV 

 
Arbeiderpartiets forslag til vedtak: 
Yasmin Mujahid (A) trer ut av vervet som representant ved Bogstad skole.  Anne Fjermeros 
(A)  oppnevnes som ny representant ved Bogstad skole for resten av valgperioden. 
      
SV forslag til vedtak 
Erlend Bjørtved (SV) trer ut av vervet som vararepresentant ved Bogstad skole.  Ellen 
Lerberg (SV) oppnevnes som ny vararepresentant ved Bogstad skole for resten av 
valgperioden. 
 
SV’s og Arbeiderpartiets forslag ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Yasmin Mujahid (A) trer ut av vervet som representant ved Bogstad skole.  Anne Fjermeros 
(A) oppnevnes som ny representant ved Bogstad skole for resten av valgperioden. 
 
Erlend Bjørtved (SV) trer ut av vervet som vararepresentant ved Bogstad skole.  Ellen 
Lerberg (SV) oppnevnes som ny vararepresentant ved Bogstad skole for resten av 
valgperioden. 
 

Sak 173 /09  Universell utforming på Holmenkollbanen 
 
Høyres forslag til brev sendt Bystyret med kopi til byråd for Samferdsel, KTP A/S og 
Ruter: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ber Bystyret instruere byråd for Samferdsel om å iverksette tiltak 
slik at Bystyrets vedtak i sak 246 den 18/06/2008 ”Oppgradering og drift av 
Holmenkollbanen” blir gjennomført. 
 
Spesielt gjelder det vedtakets punkt som lyder:  
”Generelt. 
Holmenkollbanen oppgraderes og moderniseres basert på en løsning som tilfredsstiller 
kravene til universell utforming.” 
 
Vestre Aker bydelsutvalget er dessverre gjort oppmerksom på at det ikke foreligger planer for 
tiltak i tråd med dette punktet for annet enn den nye Holmenkollen stasjon. Dette begrunnet 
med at det ikke er økonomi til å omarbeide de andre stasjonene innen budsjettrammen på kr 



384 mill. Dette finner bydelsutvalget helt uakseptabelt da det strider mot både Bystyrets 
vedtak i denne saken og Bystyrets vedtak av september 2008 ”Oslo kommunes strategiske 
plan for universell utforming”. 
 
Det er mulig å gjøre banen tilgjengelig for alle ved hjelp av ramper på de andre stasjonene, 
eller ved å installere tekniske løsninger på de nye vognene lignende de vi finner på Flytoget 
eller på de nye NSB Flirt – togene. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Bystyret med kopi til byråd for Samferdsel, KTP A/S og Ruter: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker ber Bystyret instruere byråd for Samferdsel om å iverksette tiltak 
slik at Bystyrets vedtak i sak 246 den 18/06/2008 ”Oppgradering og drift av 
Holmenkollbanen” blir gjennomført. 
 
Spesielt gjelder det vedtakets punkt som lyder:  
”Generelt. 
Holmenkollbanen oppgraderes og moderniseres basert på en løsning som tilfredsstiller 
kravene til universell utforming.” 
 
Vestre Aker bydelsutvalget er dessverre gjort oppmerksom på at det ikke foreligger planer for 
tiltak i tråd med dette punktet for annet enn den nye Holmenkollen stasjon. Dette begrunnet 
med at det ikke er økonomi til å omarbeide de andre stasjonene innen budsjettrammen på kr 
384 mill. Dette finner bydelsutvalget helt uakseptabelt da det strider mot både Bystyrets 
vedtak i denne saken og Bystyrets vedtak av september 2008 ”Oslo kommunes strategiske 
plan for universell utforming”. 
 
Det er mulig å gjøre banen tilgjengelig for alle ved hjelp av ramper på de andre stasjonene, 
eller ved å installere tekniske løsninger på de nye vognene lignende de vi finner på Flytoget 
eller på de nye NSB Flirt – togene. 
 

 Sak 174 /09  Oppfølging park & ride og asfaltering 
 
Høyres forslag til vedtak 
Vi ber bydelsdirektøren følge opp Samferdselsbyråden angående tidligere anmodninger om å 
tilrettelegge for park & ride i Vestre Aker.  Samtidig ber vi Samferdselsbyråden forvalte 
asfalteringsbudsjettet for bydelen der de trengs 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vi ber bydelsdirektøren følge opp Samferdselsbyråden angående tidligere anmodninger om å 
tilrettelegge for park & ride i Vestre Aker.  Samtidig ber vi Samferdselsbyråden forvalte 
asfalteringsbudsjettet for bydelen der de trengs 
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 Sak 175 /09  Fartshumper i Holmengrenda 
 
Venstres forslag til vedtak 
Saken behandles i BMS møte 26. oktober 2009. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Saken behandles i BMS møte 26. oktober 2009. 
 

 Sak 176 /09  Vennerhagen - Sørkedalen boligtun 
 
Venstres forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Møtet slutt kl. 20.20 
 
  
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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